

Title (en)

Waste collection container with maintenance opening

Title (de)

Abfallsammelbehälter mit Wartungsöffnung

Title (fr)

Conteneur de collecte de déchets avec ouverture de maintenance

Publication

EP 1997750 A1 20081203 (FR)

Application

EP 08157322 A 20080530

Priority

FR 0755423 A 20070601

Abstract (en)

The container (10) has a waste inserting opening (18) for insertion of waste in the container, where the opening is situated in a part of the container that is not buried in ground. An opening (19) distinct from the opening (18) is formed in a lateral wall (14) of the container, where the opening is situated in a part of the container buried in the ground. The opening (19) has dimension higher than 0.8 m, and is sized in a manner to permit passage of a human being. An independent claim is also included for a method for maintaining a waste collecting container.

Abstract (fr)

L'invention concerne un conteneur (10) pour la collecte de déchets en position enterrée du conteneur, comprenant une ouverture à déchets (18) en partie supérieure (17) pour l'introduction de déchets dans le conteneur enterré, et une deuxième ouverture (19) distincte de l'ouverture à déchets (18) et ménagée dans une paroi latérale (14) du conteneur, permettant un accès facilité à l'intérieur du conteneur pour les opérations de maintenance et/ou de lavage.

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/1447 (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] EP 1568624 A1 20050831 - ECOGEST SRL [IT]
- [X] JP H08244905 A 19960924 - TOKYU CAR CORP
- [XA] DE 202006018819 U1 20070301 - SIEGEL NATALIA [DE]
- [XA] EP 0480326 A1 19920415 - GALEAZZI GIANCARLO [IT], et al

Cited by

EP2311758B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1997750 A1 20081203; EP 1997750 B1 20171025; FR 2916748 A1 20081205; FR 2916748 B1 20100507

DOCDB simple family (application)

EP 08157322 A 20080530; FR 0755423 A 20070601